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Рассматривается глобалистика как новая парадигма научного познания, которая ориентируется не 

только на выявление общих тенденций мирового развития и установление связей между экономическими, 
политическими и социокультурными параметрами глобализации, но претендует на осмысление вечных 
проблем человеческого бытия. Анализируются основные подходы формирования глобалистики: 
технократический и философско-мировоззренческий. Дается характеристика основных направлений 
философско-мировоззренческого подхода глобалистики. 
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Ju.N. Bobileva 
Main philosophic and world outlook approaches of modern globalism 

Globalism is considered as a new paradigm of the scientific knowledge which is oriented not only on the 
revealing of general tendencies of the world development and the set up of connections between economic, political 
and sociocultural properties of globalization but also considers constant problems of the mankind. The approaches 
to form globalization are analyzed: technocratic and philosophic and world outlook. The main tendencies of 
philosophic and world outlook approach of globalism are characterized. 
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